
Protokół  Nr 24/08 
 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
dnia 23 grudnia 2008 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 
Zakończenie posiedzenia godz.940 

 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z lista obecności stanowiącą 
załącznik  do protokołu oraz Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski i Skarbnik Gminy Wiesława Łoch . 
Na podstawie  listy obecności przewodniczący stwierdził quorum przy, którym komisja moŜe 
obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie . 
O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie otrzymując materiały . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 30 grudnia 2008 r. 
4.Sprawozdanie z działalności  komisji za 2008 rok 
5.Rozpatrzenie skargi- zbadanie zasadności zarzutów i wypracowanie stanowiska 
6.Sprawy róŜne 
7.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1 
Jak wyŜej. 
Ad.2 
Protokół Nr 23/08 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania . 
Ad.3 
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał , komisja je przeanalizowała , uzyskując 
odpowiedzi na pytania , wątpliwości , uwagi  i zaopiniowała jak niŜej : 
- projekt uchwały Nr XXIII/187/08  w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy gminy 
Stargard Szczeciński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność  poŜytku publicznego w 2009 r. „ – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, 
- projekt  uchwały Nr XXIII/188/08 w sprawie przyjęcia „ Planu Odnowy Miejscowości 
Barzkowice „ gmina   Stargard Szczeciński – komisja  zaopiniowała pozytywnie  projekt 
uchwały , 
- projekt  uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2009 rok 
Radny Lutyński – przypomniał ,iŜ proponował juz aby w okresie letnim przy sklepach 
wprowadzić ogródki piwne ,  by nie było nieprzyjemnych  widoków picia alkoholu  pod 
sklepami . 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie . 
- projekt  uchwały Nr XXIII/190/08 w sprawie planu pracy Rady Gminy na rok 2009- komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt uchwały Nr XXIII/191/08  w sprawie rozpatrzenia skargi – stanowisko komisja 
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wypracuje realizując pkt 5 porządku posiedzenia. 
- projekt  uchwały Nr XXIII/192/08 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2008 r. zmiany 
limitów wydatków na  wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na 
programy i projekty  realizowane ze środków pochodzących z budŜetu  Unii Europejskiej , 
niepodlegających   zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie ( 
EFTA ) oraz innych  środków  pochodzących ze źródeł zagranicznych niepodlegających 
zwrotowi 
Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały . 
Radny Lutyński – zapytał się czy nie ma zagroŜenia ze strony urzędu i wojewody , odnośnie 
realizacji kwoty  otrzymanej jako  dotacji na boisko Orlik . 
Wójt Gminy – wyjaśnił ,iŜ jest faktura do zapłacenia i Ŝe jako  wójt nie widzi zagroŜenia  ze 
strony urzędu i wojewody  . 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała  pozytywnie  . 
- projekt uchwały Nr XXIII/193/08  w sprawie ustalenia wydatków budŜetu gminy , których 
niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają wraz z upływem roku budŜetowego 2008- 
komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
Ad.4 
Przewodniczący komisji odczytał sprawozdanie z działalności komisji za rok 2008 . 
Komisja uwag do sprawozdania nie zgłosiła. 
Przewodniczący sprawozdanie przedstawi podczas obrad sesji i będzie stanowiło załącznik do 
protokołu z sesji . 
Ad.5 
Komisja przystępując do rozpatrzenia skargi  złoŜonej przez Pana Zygmunta Skaziak na 
działalność wójta - czyli zbadania zasadności zarzutów i przedstawienia stanowiska w tej 
sprawie , posiłkowała się  opracowaną  informacją o prowadzonym w gminie postępowaniu w 
sprawie wydania nieruchomości  oznaczonej numerem działki  572/2 , obręb Tychowo  jak 
równieŜ posiadaną dokumentacją . 
Wójt Gminy  ustosunkowują się do niektórych zarzutów zawartych w skardze  poinformował, 
Ŝe z Panem Skaziakiem widział się tylko raz i to było na parkingu przy urzędzie , kolejno wójt 
stwierdził ,Ŝe jego Ŝona nie ma siostry, a tym samym nie ma szwagra . 
Wójt dodatkowo wyjaśni  ,Ŝe w niektórych przypadkach podejmując decyzję chciał znać opinię  
rady sołeckiej , biorąc pod  uwagę zawsze dobro mieszkańców . 
Zastępca wójta omówił informację przegotowaną przez referat gospodarki w tej sprawie  , 
komisja dodatkowo zapoznała się ze zdjęciami uwidaczniającymi  nieład panujący na działce , 
którą uŜytkuje  Pan Skaziak . 
Radny Lutyński zwrócił uwagę , Ŝe opinia rady sołeckiej nie powinna być  wiąŜąca  dla wójta 
do podejmowania decyzji . Dyskutowano o tym ,iŜ działka została zaśmiecona , mimo wezwań 
urzędu nie została uporządkowana ,  nie odbierana była poczta  . 
Kolejno radny Edward  Lutyński zwrócił uwagę  , iŜ urząd nie odpowiedział na pismo Pana 
Skaziak Zygmunta z dnia 21.08.2007 r. 
Zastępca wójta odpowiedział ,Ŝe tutaj rada sołecka nie dostarczyła opinii  i nie udzielono  
odpowiedzi. 
Kolejno wójt  wspomniał ,Ŝe była podobna sytuacja w Klępinie , a dotyczyła drogi i gmina 
wówczas załatwiła ten problem w formie tzw.  słuŜebności  . 
Wójt Gminy – powiedział ,Ŝe chciałby się porozumieć z P. Skaziakiem , uporządkować 
całkowicie teren nieruchomości , zaproponować sprzedaŜ część tej działki i uŜyczyć część 
terenu na swobodny przejazd dla osoby niepełnosprawnej . 
Radna Ewa Domańska wyraŜając swoją opinię stwierdziła , Ŝe  skarga jest   bezzasadna  , a 
uzasadniła m.in.  tym ,Ŝe nie ma złej woli ze strony gminy skoro proponuje pozytywne  
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rozwiązanie sprawy w sposób przedstawiony przez  wójt i zapisane jest w pkt 24  otrzymanej 
informacji . 
Przewodniczący komisji wyraŜając swoją opinię  uznał skarga za bezzasadną ,  odnosząc się 
pozytywnie  do proponowanych rozwiązań przez wójta gminy . 
Radny Edward Lutyński- przedstawiając swoją opinię, powiedział o zastrzeŜeniach co do tego , 
iŜ Urząd nie odpowiedział na pismo i podpierał się opinią rady sołeckiej , ale bezzasadna – to 
docenienie dobrej woli urzędu , Ŝe  ta sprawa będzie załatwiona . Zaproponował , aby Panu 
Skaziakowi  sprzedać część działki na poprawienie warunków  zagospodarowania działki 
sąsiedniej  , a postarać się o sądowy wpis na uŜyczenie  korzystania z działki  osobie 
niepełnosprawnej tj . na swobodny przejazd wózkiem inwalidzkim  . 
Zastępca Wójta zobowiązał się  ,Ŝe wraz z Kierownikiem Referatu odwiedzi  Pana Skaziak i  na 
sesji styczniowej poinformuje  o efektach tej sprawy . 
Komisja po rozpatrzeniu skargi  wypracowała  swoje stanowisko wyraŜając je w przyjętej 
opinii ,uznając skargę za bezzasadną . 
Wobec powyŜszego opinia komisji zostanie przedstawiona radzie , aby  podjąć stosowną 
uchwałę  w sprawie rozpatrzenia skargi ( projekt uchwały Nr XXIII/191/08 wraz z 
uzasadnieniem  ) . 
Ad.6 
Zastępca Wójta poinformował ,Ŝe wpłynęło podania od obecnych właścicieli pałacu w 
Barzkowicach o sprzedaŜ parku . Właściciele pałac nabyli po obrysie budynku , bez gruntu . 
Wójt Gminy – dodatkowo poinformował ,iŜ nabywając ten pałac znali sytuację ,a park ma 
słuŜyć wszystkim  mieszkańcom  i nikt nie będzie go sprzedawał . 
Radna Ewa Domańska poinformowała o trudnej sytuacji osoby bezdomnej na trenie 
miejscowości Krąpiel , która obecnie nie ma gdzie mieszkać . 
Dyskutując nad tą sprawą wójt powiedział ,Ŝe zna tą osobę , która  zameldowana jest całkiem w 
innym rejonie polskim, miała ta osoba załatwiony dom pomocy społecznej  , rozwaŜano 
moŜliwość lokalu w Trzebiatowie po jego sprawdzeniu , bo lokal w budynku nr 45 w Krąpielu  
nie nadaje się . 
Ad.7 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec 
podziękował za udział i zamknął posiedzenie . 
 
 
Protokołowała :                                                                             Przewodniczący Komisji 
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